
G/F Skoleparken 
Referat fra bestyrelsesmøde 

 
B-møde afholdt den 6. april 2016 på restaurant Amarone, Allerød. 
 
Deltagere: Bo Damgaard Vestner (B7), B-medlem 
  Peter Konradsen (S30), B-medlem 
  Susanne Christensen (S17), B-medlem 
  Helena Jakobsen (B17), B-medlem 
  Jørgen Nielsen (B9), B-medlem 
  Erik Jørgensen (S22), B-suppleant 
  Mark Gerlow (B6), udtrådt B-medlem 
  Bjarne Christiansen (S13), revisor 
 
Fraværende: Birgit Hansen (S24), B-suppleant 
 
 
Dagsorden: 

1. Konstituering af bestyrelsen 
2. Mødeaktivitet for 2016 
3. Gadespejl, udkørsel fra Solbærvej 
4. Hastighedsmåling på Lyngevej 
5. Lyngsvinget, lokalplan 
6. Musikskolen 
7. Græsslåning i weekender 
8. Cykelsti og gangsti på Lyngevej 
9. Økonomi 

 
Referat: 
 
Ad 1. Den på generalforsamlingen 2016 valgte bestyrelse var tilstede på mødet og konstituerede sig som 

følger: 
  Bo Damgaard Vestner, formand 
  Peter Konradsen, næstformand 
  Jørgen Nielsen, kasserer 
  Susanne Christensen, WEB-moster 
  Helena Jakobsen, B-medlem 
 
Ad 2. Der blev aftalt følgende møder: 
 
 11. maj 2016 kl. 19.30 hos Helena Jakobsen, Brombærvej 17. 

Referent: Peter Konradsen. 
 Mødet blev aflyst og afholdes 1. juni 2016 i stedet. 
  
 7. september 2016 kl. 19.30 hos Peter Konradsen, Solbærvej 30. 
 Referent: Susanne Christensen 
 
 25. november 2016 kl. 19.00 hos Susanne Christensen, Solbærvej 17. 
 Referent: Jørgen Nielsen 
 
 25. januar 2017 kl. 19.30 hos Jørgen Nielsen, Brombærvej 9. 
 Referent: Helena Jakobsen. Revisor inviteres omkring regnskab. 
 
 Ordinær generalforsamling forventes afholdt den 22. februar 2017. 
 
Ad 3. Jørgen kontakter Theodore Gbouable (S4) for afklaring af kontaktperson hos Allerød Kommune. 
 Og udarbejder oplæg til skrivelse fra bestyrelsen til AK. Oplægget gennemgåes på førstkommende 

bestyrelsesmøde i maj måned. 
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Ad 4. Det er bestyrelsens ønske, at få AK til at lave en hastighedsmåling på Lyngevej. Bestyrelsen vil 
lave et oplæg på næste møde i maj måned. 

 
Ad 5. Bo og Jørgen undersøger, hvad der skal ske for området, gennem kommunikation med AK. Hvad 

sker der med grunde i forhold til afvanding? Hvad er planen med grundene? 
 
Ad 6. Hvad er reglerne omkring støj/larm, åbne vinduer m.m. på Musikskolen. Forhold drøftes på 

kommende bestyrelsesmøde. 
 

Ad 7. Det drøftes på næste møde, om der skal laves oplæg til ændringer omkring ”reglerne” for ”STØJ”, 
som det fremstår på hjemmesiden, hvor der efter henstilling fra generalforsamlingen i 2002 blev 
formuleret, at 

  ”Vis hensyn til dine naboer. 

 Undlad så vidt muligt at anvende støjende redskaber efter kl. 17.00 om 
lørdagen. 

 Søn- og helligdage gælder henstillingen hele dagen.” 

Ad 8. Det drøftes på næste møde, om forholdene omkring brugen af cykelsti og gangsti på Lyngevej kan 
forbedres og hvordan? 

Ad 9. Omkring økonomi oplystes det, at der d.d. indestår kr. 25.690,08 på vores konti i Danske Bank. 
Der er allerede indbetalt kontingent for 2016 fra 9 medlemmer. Kontingent for 2016 kr. 900,- pr. 
medlem er forfalden til betaling senest den 30. april 2016. Hvis kontingent ikke betales rettidigt, 
vil der blive udsendt rykkere med anmodning om betaling og eventuelt tillæg af gebyr. 

 

Referent: Bo Damgaard Vestner  

 


